
Referat: generalforsamling 2022 i Grundejerforeningen Hindhøjen 

 

Mødetid og –sted: 19. maj 2022 kl. 19 i Skoven (Melhøjstuen), Hinnerup Bibliotek og Kulturhus 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år v/formand John Bomholt (116) 

3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af revisor og bestyrelsen v/kasserer Niels Klitgaard 

(86) 

4. Indlæg fra Legepladsudvalget 

5. Vedtagelse af budget og fastlæggelse af bidrag v/kasserer Niels Klitgaard (86)  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

8. Orientering og evt. diskussion om vejtræer på stamvejen. 

9. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne. 

10. Orientering fra Grønt Udvalg 

11. Eventuelt 

 

1. Valg af dirigent 

• Per Friis blev valgt som dirigent. 

• Formalia med hensyn rettidig indkaldelse og tidspunkt for generalforsamlingen var 

overholdt. 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

• John gennemgik bestyrelsens beretning 

• Beretningen kan ses på foreningens hjemmeside: http://hindhojen.dk 

3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af revisor og bestyrelsen 

• Niels gennemgik regnskabet for 2021/2022. Generalforsamlingen tog regnskabet til 

efterretning. 

• Regnskabet kan ses på foreningens hjemmeside: http://hindhojen.dk 

4. Indlæg fra Legepladsudvalget 

• Punktet var dagsordenen inden vedtagelse af budgettet, fordi legepladserne med 

100.000 kr. udgjorde en betragtelig post på budgettet. Formanden havde allerede i 

beretningen under pkt. 2 gjort klart, at der blev stemt om beløbsrammen snarere end et 

konkret forslag til legeplads. 

• Lars (92) skitserede på vegne af udvalget nogle foreløbige idéer til løft af legepladserne. 

Hvis det kunne holdes inden for beløbsrammen på 100.000 kr. ville der sandsynligvis 
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blive stilet mod en løsning med nye gyngestativer på begge legepladser suppleret med et 

klatrestativ på nederste legeplads. 

• Foreløbig havde legepladsudvalget indhentet uforpligtende tilbud. Hvis 

generalforsamlingen vedtog budgettet, ville udvalget kunne gå mere konkret til værks.  

Hvad der kunne lade sig gøre i praksis måtte afhænge af prisforhandlinger med 

leverandører og markedet i det hele taget. Den konkrete løsning aftales i dialog mellem 

legepladsudvalg og bestyrelse. 

 

5. Vedtagelse af budget og fastlæggelse af bidrag 

• Niels gennemgik budgettet for 2022/2023. Generalforsamlingen godkendte budgettet , 

herunder den afsatte post på 100.000 kr. til legepladser. 

• Budgettet kan ses på foreningens hjemmeside: http://hindhojen.dk 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

• De siddende bestyrelsesmedlemmer Niels Klitgaard (86), Lars Karlsen (92) og Mikael 

Østergaard (84) var ikke på valg. Jørn Sanggaard (112) og John Bomholt (116) var på valg, 

men modtog genvalg. Dermed fortsætter den siddende bestyrelse. 

• Som suppleanter blev valgt: Jens Jørgen Mose (120), Kim Bräuner (72) 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

• Der var genvalg til Kim Bräuner (72) som revisor og Per Eskildsen (82) som 

revisorsuppleant 

8. Orientering og evt. diskussion om vejtræer på stamvejen 

• Formanden havde under beretningen redegjort for kommunens beslutning vedr. 

vejtræerne langs stamvejen. Beslutningen bestod i, at træerne vil blive knudebeskårne 

til efteråret. De vil blive beskåret på samme måde som træerne på Hindhøjen, der står 

tættest på Hinneruplund. Træerne i rundkørslerne fældes.  

• Kommunen havde desuden tilkendegivet, at træerne vil blive beskåret hvert år. 

Bestyrelsen vil følge op på, om der hvert år sker knudebeskæring årligt, eller om der i 

nogle år bliver tale om en mindre beskæring.  

9. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne 

• Der var ikke kommet forslag fra medlemmerne 

10. Orientering fra Grønt Udvalg 

• Lars (92) redegjorde for reglerne på fællesarealerne. Arealerne var blevet betydeligt 

mindre efter kommunens overtagelse af vejen, og består nu af fællesarealet ud mod 

Flinthøjen. 

11. Eventuelt 
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• Rågesituationen blev drøftet. Herunder om indsatsen med nedtagning af reder var 

effektiv eller om det blot udskød ynglesæsonen med et par uger. Der fandtes dog 

erfaringer fra bl.a. Risskov, hvor man med succes var sluppet af med en koloni, om end 

med en mere omfattende indsats end grundejerforeningerne havde gennemført i 

Nørreskoven. Bestyrelsen ville koordinere en eventuel fornyet indsats i 2022/2023 med 

grundejerforeningerne på de øvrige ”Høje”. Bird Alert var midlertidigt sat i bero pga. en 

klage til kommunen om larmen. Bestyrelsen følger op på dette med kommunen. 

• Teltleje skal fremadrettet ske via kassereren. Skriv til kassereren@hindhojen.dk 
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